CURRICULUM VITAE

PERSONAL DATA

Name: Kuen Tai Lee, RN, PhD.

Current Position: Assistant Professor

Working Address: 365, Mingde Rd., Beitou District, Taipei City 11219

Phone (Office): 886-2-2822-7101 Ext. 3143

E-mail Address: kuentai@ntunhs.edu.tw

EDUCATION

Duration	Institution & Location	Degree	Major Subject
2009-2018	National Taipei University of	PhD.	Nursing
	Nursing and Health Sciences		
	School of Nursing,		
	Taipei, Taiwan		
1995-1997	National Taiwan University	MSN	Psychiatric Nursing
	Department of Nursing,		
	College of Medicine,		
	Taipei, Taiwan,		
1984-1988	National Defense Medical Center	BSN	Nursing
	College of Nursing		
	Taipei, Taiwan		

SPECIALTIES & RESEARCH INTERESTS

- 1. Psychiatric & Mental Health Nursing
- 2. Learned Resourcefulness
- 3. Schizophrenia
- 4. Problem solving

PUBLICATIONS

Journals

1. **Lee, K. T.** Rong, J. R., Hsu, S, P., Liu, C. Y., & Kuo, C. J. (2018). The effects of problem-solving skills training on self-control behaviors and psychotic symptoms among community-dwelling patients with schizophrenia. *International Journal of Studies in*

- Nursing. 3(2), 51-64. https://doi.org/10.20849/ijsn.v3i2.384
- 2. 李慧貞、張淑芳、吳維紋、陳惠美、**李坤黛**、林佑蓉、陳美玲、林季宜(2017)・護理 系高中背景學生入學後學習經驗之探求·*學校衛生護理期刊*,25,5-25。
 - [Lee, H. C., Chang, S. F., Wu, W. W., Chen, H. M., **Lee, K. T**., Lin, Y. J., Chen, M. L., & Lin. C.Y. (2017. Exploring the Postenrolment Learning Experiences of Nursing Students According to Their Senior High School Background A Case Study of a Technical and Vocational University in Taipei City. *Journal of School Health Nursing*, 25, 5-25. (Chinese)]
- 3. 劉玟宜、戎瑾如、李坤黛 (2013)·社區精神病患之照護需求-文獻回顧·精神衛生護 理雜誌,7(2),21-30。
 - [Liu, W. I., Rong, J. R., & Lee, K. T(2013). A Systematic Review on Care Needs of Mentally-ill Patients in the Community. *The Journal of Psychiatric Mental Health Nursing*, 10(2), 21-30. (Chinese)]
- 4. 李坤黛、林佑蓉、劉玟宜 (2008)·慢性精神分裂症病患工作適應護理經驗·源遠護理,2(1),67-74。
 - [Lee, K.T., Lin, Y. J., & Liu, W.I. (2008). Nursing Experiences of a Chronic Schizophrenia Client's Adjustment to Work Environment. *Yuan-Yuan Nursing*. 2 (1), 67-74.(Chinese)]
- 5. **李坤黛**(2005)·從面對生命影片省思中國人的紅包文化·台北護理學院護理系學刊, (2),1-5。
- 6. 陳玉雯、李坤黛(2002)·應用史塔爾壓力適應模式於一位精神分裂症之護理經驗· 台北護理學院護理系學刊,12,45-56。

International Conference

- 1. **Lee, K.T.**, Hsu, S.P., & Rong, J.R. (01/2016). Effectiveness of Participation in Problem-solving Skill Training Group of Patients with Schizophrenia .The 2nd Asian Congress in Nursing Education. Tainan, Taiwan. (Poster presentation)
- 2. **Lee, K.T.**, & Rong, J.R. (02/2016). Effects of Problem Solving for Community Outpatients with Schizophrenia. The 19th East Asian Forum of Nursing Scholars (EAFONS) Abstract Book, Page 34, February, 2016. Japan. (oral presentation)
- 3. **Lee, K.T.**, Rong, J.R., & Hsu, S.P. (01/2014). A Systematic Review on Problem-Solving training for Community Schizophrenia Patients. 25th International Nursing Research Congress. China, Hong Kong. (Poster presentation)
- 4. Lee, K.T., & Rong, J.R. (02/2014). Analysis the change process of depressive patients

- participate in interpersonal relationship group therapy. The 17th East Asian Forum of Nursing Scholars (EAFONS). Manila, Philippines. (Poster presentation)
- 5. Lee-Hsieh, J., Cheng, S. F., **Lee, K. T**., & Lin, K. C. (06/2012). Establishment of a norm reference of self-directed learning abilities in nursing students in Taiwan. 4th international nurse education conference. Baltimore, MD, USA. (Poster presentation)